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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  24. 4. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:32 
později přišel J. Tichý: 18:02 
Počet přítomných členů ZO: 6                Omluveni:      1 
Neomluveni:   0                Hosté:       0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Davida Senohrábka a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
Nový člen zastupitelstva David Senohrábek složil slib člena zastupitelstva obce. 
Byla projednána odměna nového člena zastupitelstva. 
Starostka obce navrhla změnu v programu jednání: nejprve byla projednána odměna nově 
zvolenému zastupiteli. 
 
Bod 1)  
Výše odměny nově zvolenému zastupiteli 
Předkladatel Jana Šťastná, starostka obce 
 
Důvodová zpráva: 
Na minulém jednání zastupitelstva obce složil Petr Martínek mandát a na jeho místo 
nastoupil náhradník David Senohrábek. Odměny, které jim náleží, jsou uvedeny v usnesení 
č.11/1/2022.  
 

USNESENÍ č. 51/5/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje odměnu nově zvolenému zastupiteli obce Davidu 
Senohrábkovi od 24. 4. 2023 a to dle usnesení č.11/1/2022 ve výši 1700,-Kč/měsíc. Petru 
Martínkovi, který dne 27. 3. 2023 složil mandát, náleží odměna dle usnesení č.11/1/2022 ve 
výši 500,-Kč/měsíc jako členovi kontrolního výboru. Odměna v této výši jim náleží od 24. 4. 
2023.  

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Senohrábek) 

 
Dále ZO schválilo program jednání. 
Program jednání 

1. Výše odměny novému zastupiteli 
2. Zpráva KV   
3. Zpráva FV   
4. Návrh zápisu kroniky za rok 2022  
5. Podrobná úprava položkového rozpočtu k 1. 4. 2023  
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6. Pojištění majetku a odpovědnosti_výpověď původní smlouvy a uzavření nové 
smlouvy  

7. Žádost o směnu_p.č. 1023/1 a p.č.1020/3  
8. Realizace projektu financovaného z participativní části rozpočtu  
9. Eko-kom_smlouva o spolupráci  
10. VZ_výzva k podání nabídek_ Dětské hřiště  
11. Hospic_žádost o finanční příspěvek  
12. Nadace Ivana Dejmala_žádost o finanční příspěvek  
13. Různé  
14. Závěr                                                                                    

 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 2) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová  
Důvodová zpráva: 
KV zaslal zastupitelům zprávu ze svého jednání. 
Rozprava:  
D. Senohrábek krátce shrnul zprávu KV. J. Vávrová se omluvila za pochybení a uvedla na pravou 
míru informace paní Hodačové: hlasovací box neotvírala sama, ale společně s paní účetní J. 
Bekešovou a paní starostkou J. Šťastnou. D. Senohrábek upozornil na nebezpečnost ostrůvku 
na Filipce, po krátké debatě ale D. Senohrábek připustil, že s tím Krajská správa silnicnic dělat 
nebude. Dále J. Šťastná připomínkovala požadavek KV na vedení knihy jízd a smlouvy na 
užívání vozu: V obecním voze Renault je kniha jízd od ledna vedena. J. Tichý knihu jízd ani 
smlouvu na užívání vozu celých 20 let neměl, ačkoli ho k tomu KV vyzýval, a to ani nevlastnil 
soukromé  auto. Gazelu v současné době řídí jeden řidič. Proškolení řidičů se bude řešit, 
proškolení je již domluvené. Zametací vůz má elektronickou knihu jízd.  
J. Šťastná dále chtěla upřesnit nesplněné usnesení z roku 2018, směnu pozemku s Kozlovými. 
J. Tichý řekl, posílal návrh na směnu Kozlovým, ale nedořešili to.  
 

USNESENÍ č. 52/5/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 3) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
 Důvodová zpráva: 

R. Šarapatka vysvětlil, jak se FV podrobně věnoval plnění rozpočtu. Dále se FV zabýval 
pojistkami na obecní majetek a vozidla. J. Šťastná vysvětlila, že pojištění na Fiat Ducato bylo 
původně jako dodatek k pojištění nemovitostí a tuto pojistnou smlouvu bude potřeba 
vypovědět a uzavřít novou, a proto bylo potřeba vyřešit pojištění na hasičské auto Fiat Ducato. 
J. Vávrová řekla, že FV byl požádán, aby se věnoval kontrole plnění rozpočtu a děkuje, že tak 
činí. Změny v rozpočtu za pomoci rozpočtových opatření jsou zcela běžná věc, je třeba 
reagovat pružně na situaci v obci a není to zbytečná práce, jak se domnívá pan Tichý. Společně 
s R. Šarapatkou a paní účetní dořeší některé navrhované úpravy položek rozpočtu.  
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USNESENÍ č. 53/5/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru s připomínkami.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 4) Návrh zápisu do obecní kroniky za rok 2022 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  
Důvodová zpráva: 
Kronikářka obce Jiřina Vávrová zaslala s předstihem návrh zápisu do obecní kroniky za rok 
2022. Do dnešního dne nedostala žádné připomínky. 

Rozprava:  

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 54/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje návrh zápisu do kroniky obce za rok 2022. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 4) Podrobná úprava položkového rozpočtu k 1. 4. 2023 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  

Důvodová zpráva: 
Výdaje se upravují změnou položek geometrické plány, zaměření pozemků, položka 5166 
konzultační, poradenské a právní služby se navyšuje o 70 000,- převodem z položky 5901 
nespecifikované rezervy. 

Rozprava:   

Starostka obce v rámci svého zmocnění provádět samostatně rozpočtová opatření do výše 100 
tisíc korun provedla rozpočtovou změnu – navýšení položky na geometrické plány.  

USNESENÍ č. 55 /5/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí podrobnou úpravu položkového rozpočtu k 1. 4. 2023. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Pojištění majetku a odpovědnosti_výpověď původní smlouvy a uzavření nové 
smlouvy  
Předkládá Jiřina Vávrová, místostarostka obce   
Důvodová zpráva: 
Stávající pojištění z roku 2019 je nevyhovující. Pojištění nemovitostí – ve stávající pojistné 
smlouvě je uvedena hodnota vlastních budov a staveb 100 mil. Kč. Po přepočtení na stávající 
stavební hodnotu je hodnota vlastních budov a staveb 165 mil Kč. To je problém, protože v 
případě tzv. podpojištění, což je tento případ, pojišťovna výrazně krátí pojistnou částku, kterou 
v případě pojistné události vyplatí.   
Pojištění rizika povodně, vichřice, vodovodních škod, zkrat, přepětí – ve smlouvě z roku 2019 
je povodeň pojištěna na 6,1 mil Kč, vichřice na 5 mil. Kč, což jsou na současnou dobu dost nízké 
částky, v kalkulacích návrhů je doporučeno navýšit tuto částku na 15 mil Kč povodeň, 20 mil 
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Kč vichřici. U vodovodních škod je v návrhu navýšení z 5 na 10 mil Kč a zkrat a přepětí z 20 tisíc 
Kč na 200 tisíc Kč.   
V současné smlouvě také chybí pojištění elektronických zařízení a pojištění strojů a pojištění 
skel. Nově jsou také v pojistce náklady na odstranění, úklid, přesun, likvidaci a jiné náklady.  
Pojištění odpovědnosti za újmu včetně pojištění zastupitelů – v současné smlouvě je nízká 
pojistná částka 5 mil Kč, je navrženo navýšení na 10 mil Kč.  
Oslovili jsme 3 pojišťovny – ČSOB Pojišťovna, u které je stávající smlouva, Generali, Česká 
pojišťovna a Kooperativa pojišťovna.   
Výpověď stávající smlouvy je potřeba učinit 6 týdnů před výročím smlouvy, tj. nejpozději 3. 5. 
2023. Kalkulace a koncepty pojistných smluv v příloze.  

Rozprava:   

J.Tichý se divil, že ČSOB pojišťovna nedala lepší nabídku a ptal se, s kým jsme jednali. J. Šťastná 
odpověděla, že s panem Sadvárem. 

USNESENÍ č. 56/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje výpověď stávající pojistné smlouvy č. 8070438719 a projednalo a 
schvaluje koncept pojistné smlouvy s pojišťovnou Kooperativa a pověřuje starostku obce 
podpisem této pojistné smlouvy.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Žádost o směnu 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  
Důvodová zpráva: 
V minulosti již obec 3 x projednávala žádost o směnu těchto parcel vždy v odlišném rozsahu. 
Na minulém ZO nebylo přijato usnesení a domluvili jsme se, že starostka obce prověří 
prostorové uspořádání pro potřebu podélného parkování. Po konzultaci s Davidem 
Senohrábkem, projektantem dopravních staveb, je potřeba min. 2,4 m šíře pro podélné 
parkování v místě bez překážek. David Senohrábek upozornil na nevhodnost podélného 
parkování v daném místě. Jana Šťastná vytvořila návrh rozsahu předmětu směny viz. příloha a 
předala ji panu Janáčkovi, pan Janáček zajistil zaměření stávajících hranic. Po fyzické obchůzce 
místa se starostka a pan Tomáš Janáček domluvili na rozsahu směny viz příloha s tím, že 
konečné slovo bude mít zastupitelstvo obce. 
Směňované pozemky ve spoluvlastnictví XXX jsou předmětem majetkoprávního vypořádání, 
které aktuálně provádí Liberecký kraj v rámci vypořádání pozemků, které byly trvale dotčeny 
stavbou: „III/2904 Oldřichov v Hájích — humanizace průtahu“.  

Rozprava:   

R. Šarapatka upozornil na chybějící číslo parcely v návrhu usnesení.  

J. Tichý řekl, že nesouhlasí s tímto rozsahem vytyčení. Po kratší diskusi byl tento kompromisní 
návrh schválen. 

USNESENÍ č. 57/5/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje směnu pozemkových parcel ve vlastnictví obce 
p,č. 1023/1 a p.č. 1020/3 za parcely p.č. 2305 a p.č. 2315 a část st. p. 138 ve spoluvlastnictví 
XXXX. 
Rozsah viz nákres a pověřuje starostku obce zajištění geometrického plánu a znaleckého 
posudku.  

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Tichý) 
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Bod 8) Realizace projektu financovaného z participativní části rozpočtu  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
V rozpočtu obce bylo vyčleněno 50 tis. na participativní část rozpočtu. Začátkem roku mohli 
občané Oldřichova předkládat své návrhy a následně o nich hlasovat až do 8. 4. 2023. Na 
prvním místě se s počtem 25 hlasů umístil návrh na umístění košů na cyklostezku. V minulosti 
se zastupitelstvo obce shodlo na umístění mobiliáře v obci, a to od výrobce MMcité, a.s., a 
proto navrhuji nákup košů na nejpotřebnější vytipovaná místa od tohoto dodavatele. Jedná se 
o lokality – křižovatka u Hodačových, k lavičce u Vrátných, posezení u Milana Nýdrleho a 
lavička u Františka. Na tato místa je již objednán mobiliář – 2 x lavička a 2 x lavičky se stolem 
od stejné firmy. Celková nabídka na 4 odpadkové koše činní 62 750,- Kč. Obec by musela z jiné 
části svého rozpočtu jeden koš doplatit nebo objednat pouze 3 koše. Na pořízení mobiliáře 
jsou v rozpočtu obce vyčleněny peněžní prostředky. 

Rozprava:   

J. Šťastná ukázala leták s celokovovými koši, J. Vávrová řekla, že koše za 15 tisíc korun se jí zdají 
drahé a přiklonila by se k levnější variantě. R. Šarapatka řekl, že by zůstal u firmy mmcité, 
stejně tak J. Tichý.  
 

USNESENÍ č. 58/5/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje nákup 4 košů od firmy MMcité se sídlem Bílovice 
519, 687 12 Bílovice (jako vítězný návrh z participativní části rozpočtu) a zbytek (nad 
vyčleněných 50 tisíc korun) doplatit z jiné části rozpočtu. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) EKO-KOM, a.s.— smlouva o spolupráci 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích obdržela žádost o uzavření nové Smlouvy o spolupráci při zajištění 
zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 
hospodářství se zohledněním novel a aktuálních zákonů viz. Příloha. 

Rozprava:   

J. Šťastná seznámila přítomné s tím, že se změnila legislativa v oblasti nakládání s odpady, a 
proto EKO KOM obci zasílá návrh nové smlouvy. Smlouvu měli zastupitelé možnost 
prostudovat, nikdo neměl žádné připomínky ani dotazy.  

 

USNESENÍ č. 59/5/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného 
odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství 
ev.č, 50/0327 s firmou EKO-KOM, a.s., se sídlem Praha 4, Na Pankráci 1685/1 7, 140 21. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) VZ_výzva k podání nabídek Dětské hřiště Oldřichov v Hájích  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
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Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích již rok pracuje na realizaci záměru umístit v Jižní části obce dětské 
hřiště, které nám v této lokalitě chybí. Již je schválena kupní smlouva na část pozemku naproti 
Ekocentru, ale bohužel se nepodařilo zajistit dotační titul, protože jsou dětská hřiště málo 
bodována. Z tohoto důvodu byl původní záměr redukován s tím, že by se v budoucnu mohly 
přidat další prvky, např. workoutové. Byli poptáni tři dodavatelé, kteří esteticky splňují naše 
požadavky a navrhuji napřímo oslovit uvedené dodavatele.  

Rozprava:  

D. Senohrábek vznesl dotaz, zda by se neměly více specifikovat prvky – např. rozměry.  
J. Šťastná slíbila, že zadání doplní. 
R. Šarapatka řekl, že si tyto informace mohou případní zájemci zjistit na obecním úřadě. Obec 
pak může výběrové řízení zrušit, pokud zájemci nesplní zadání. 

USNESENÍ č. 60/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje předloženou výzvu k podání nabídek: „Dětské hřiště Oldřichov v 
Hájích“.  
ZO pověřuje Janu Šťastnou administrací výběrového řízení a stanovuje hodnotící komisi 
nabídek ve složení: Jana Šťastná, Jiřina Vávrová, Radim Šarapatka. 
ZO schvaluje přímé oslovení těchto firem:  
- Mirakulum, s.r.o., Nad Perchtou 1631, 511 01 Turnov  
- Hřiště hrou, s.r.o., Sobotecká 810, 511 01 Turnov  
- Hřiště 8D, s.r.o., Rybnická 531, 634 00 Brno 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 11) Hospic sv. Zdislavy, žádost o finanční příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích obdržela žádost o finanční příspěvek od Hospic sv. Zdislavy ve výši 
jako každý rok viz. příloha.  

Rozprava:   

J. Šťastná upřesnila, že výše příspěvku je 5 Kč/obyvatel.  
 

USNESENÍ č. 61/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje finanční příspěvek ve výši 5,-Kč/obyvatel pro Hospic sv. Zdislavy, 
o.p.s, se sídlem Pod Perštýnem 321/1, 460 Ol Liberec IV Perštýn. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Nadace Ivana Dejmala_žádost o finanční příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hajích obdržela žádost o finanční příspěvek od Nadace Ivana Dejmala na 
zvýšení retence vody v Národní přírodní rezervaci Rašeliniště Jizery viz. příloha. 
Rozprava:   

R. Šarapatka řekl, že tato žádost opakovaně nesplňuje pravidla, která jsme si stanovili, tj. 
zejména, že budeme podporovat projekty v našem katastru nebo ve vztahu k občanům obce, 
toto je v katastru obce Bílý Potok a žadatelé neurčili částku. Žádost je příliš obecná.  
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ZO projednalo a schvaluje finanční příspěvek ve výši Kč pro Nadaci Ivana Dejmala, Matoušova 
453/21, 460 Ol Liberec 3. 

Pro: 0 Proti: 5 Zdržel se: 1 (Duda) 

 Usnesení nebylo přijato. 
 
Bod 13) různé 
a) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích, kterou se stanoví společný školský 
obvod základní školy  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích uzavřela veřejnoprávní smlouvu o vytvoření společného školského 
obvodu spádové základní školy s Městem Raspenava. Z tohoto důvodu je potřeba schválit 
vyhlášku viz. příloha.  

Rozprava:   

J. Šťastná informovala, že žádostí o přijetí do mníšecké základní školy bylo 48 a přijímá se 29 
žáků. Zbylo 1 volné místo, o které se bude losovat. Možná budou ještě 2 odklady. MAS 
Podještědí nám bude zpracovávat analýzu, ze které by mělo vyplynout, jestli začít uvažovat o 
zřízení vlastní školy v Oldřichově v Hájích.  Je třeba zohlednit kapacitu školy v Mníšku. Ani 
Liberec na tom není dobře, vyšlo dokonce doporučení ředitelům libereckých škol,  že nemají 
přijímat děti z jiných obcí.  
 

USNESENÍ č. 62/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Oldřichov v Hájích, kterou se 
stanoví společný školský obvod.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
b) Žádost o projednání požadavku v ZO_zproštění poplatku    
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obecní úřad Oldřichov v Hájích v minulosti zprostil poplatníky z č.p. 207 od poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního 
odpadu. Na Obecní úřad byla dne 20. 4. 2023 znovu podána žádost na zproštění od poplatku 
pro rok 2023 a projednání v ZO, neboť Obecní úřad Oldřichov v Hájích, který má v kompetenci 
zprostit poplatníky od poplatku, žádosti nevyhověl.   
Rozprava:  

J. Šťastná informovala, že žadatelé mají uzavřenou individuální smlouvu s FCC. Nicméně tím 
jim povinnost poplatek platit nezaniká.  

J. Duda řekl, že z hlediska zákona je původcem komunálního odpadu obec. J. Tichý řekl, že 
tento problém se táhne od doby, co jsme zavedli nový odpadový systém. J. Tichý řekl, že by 
měl obecní úřad vydat správní rozhodnutí a žadatelé se potom mohou proti správnímu 
rozhodnutí odvolat ke krajskému úřadu. Navíc naskenovaná smlouva nesouhlasí s fakturací.  
Dále se zastupitelstvo obce usneslo, že toto rozhodnutí není v jeho kompetenci, ale 
v kompetenci obecního úřadu. 
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USNESENÍ č. 63/5/2023  

ZO projednalo předloženou žádost o zproštění poplatku a došlo k závěru, že posuzování této 
žádosti není v jeho kompetenci, je v kompetenci Obecního úřadu Oldřichov v Hájích.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
c) Výjimka ze směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu   
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích má již v ZO odsouhlasenou Změnu ÚP č. 1. Nyní je v platnosti 
povinnost převést všechny ÚP do jednotného standardu a následně na to smíme provést 
změnu ÚP. MMR pro převedení ÚP do standardu otevřelo dotační program, který by obci 
pokryl většinu nákladů s touto transformací. Max. výše dotace činí 250 tis. Kč. Předběžné 
nacenění Změny č. 1 činí 200 tis. Kč. Jelikož v lokalitě není mnoho firem, které by se touto 
problematikou zabývaly a ÚP pro Obec v roce 2014 zpracovala firma SAUL s.r.o, doporučuji 
napřímo oslovit tuto firmu, která dané území zná a již má veškeré potřebné podklady k 
transformaci ÚP. Předpokládám, že náklady na pořízení změny ÚP budou rozděleny mezi 
žadatele (záleží na rozhodnutí ZO) a transformace ÚP do standardu bude financována z 
dotačního programu.   
 
Rozprava:  

J. Šťastná řekla, že tuto věc projednávala s panem Stankou z odboru územního plánování 
magistrátu města Liberec, obec bude muset překlopit územní plán do jednotného standardu. 
J. Šťastná řekla, že už dnes víme, že většina z navrhovaných změn ÚP neprojde, proto by chtěla 
pozvat k jednání všechny žadatele o změnu ÚP, aby byli s touto skutečností seznámeni a 
rozmysleli si, jestli i přesto svůj návrh na změnu ÚP chtějí projednat.   
 

USNESENÍ č. 64/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje udělení výjimky z obecní směrnice k zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu při transformaci ÚP do jednotného standardu a dovoluje přímé zadání 
transformace a Změny č. 1 ÚP firmě SAUL, s.r.o. U Domoviny 491/1, 460 01 Liberec 4.   

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
d) Žádost o pronájem restaurace   
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 

Obec obdržela žádost pana Josefa Koloucha o pronájem restaurace v Oldřichově v Hájích. 
Prostor by rád využil k provozování restaurace s možností i letní terasy. Co se týče úprav 
interiéru, tak vymalování prostor a jiné drobné úpravy by opravil na své náklady. Restaurace 
by byla otevřena pro veřejnost a dále také pro rozvoz po Oldřichově a okolí do 10 km. 
Restauraci by rád co nejdříve otevřel, a to i z důvodu zahájení sezóny. 
Následovala diskuse, za jakých podmínek by se měla restaurace zájemci pronajmout. Priorita 
je, aby restaurace pro občany fungovala, proto se zastupitelstvo nakonec shodlo na nájemném 
1000 Kč/měsíc. Úlevy na službách schváleny nebyly. 
 

USNESENÍ č. 65/5/2023  

ZO projednalo a schvaluje pronájem restaurace Beseda panu Josefu Kolouchovi za podmínek: 
nájem na dobu určitou po dobu 1 roku, nájemné 1000 Kč/měsíc + služby spojené 
s pronájmem nebytových prostor. ZO pověřuje starostku obce podpisem nájemní smlouvy. 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
e) Žádost o pronájem prostoru v areálu bývalé panelárny 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 

Obec obdržela žádost o pronájem 60 m2 v areálu bývalé panelárny od pana Radka Bartoníčka.  
Potřeboval by prostor cca 60 m2, s dosahem k elektrické síti, prostor by používal na přípravu 
tesařských konstrukcí. 
 

USNESENÍ č.   

ZO projednalo a schvaluje pronájem prostoru v areálu bývalé panelárny o výměře 60 m2 a 
pověřuje starostku obce zveřejněním záměru.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Diskuse a závěr: 

• R. Brettschneidrová se ptala na radar. J. Šťastná seznámila přítomné s tím, jak se 
situace vyvíjí. V obci proběhla analýza BESIPu, jsme třetí nejhorší v republice, 
Mikroregion Hrádecko-Chrastavsko chce postupovat společně, záměrem je střídat si 
měřící zařízení mezi obcemi.  Pan Zámečník připravuje memorandum, dodnes ho ale 
nemá, příští týden s ním má J. Šťastná schůzku, na které bude mimo jiné řešit i radary 
a sociální služby pro naše občany 

• D. Senohrábek uvedl, že projekt chodníků do Mníšku byl podán na stavební úřad, 
v plánu je zachovat rychlost 70km/hod na přímém úseku mezi pilou a ekocentrem. 
V současné době je zde extravilán, tedy 90km/h.   

• J. Hušek řekl, že Nadace Ivana Dejmala je primárně zdroj peněz, není to jen žadatel o 
peníze. Jsou tam například peníze na přírodě blízké hospodaření v lese, které by mohla 
Obec využít. 

 
 
 
 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: D. Senohrábek  …………………..…….…….. 

R. Šarapatka ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 


